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Socialudvalget

Til: Indenrigs- og socialministeren
Dato: 7. juli 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 509
Ministeren bedes oplyse, hvor lang en sagsbehandlingstid hun vil acceptere i De 
Sociale Nævn og Beskæftigelsesankenævn, før der skal gribes ind med tilførsel 
af ressourcer, der matcher den stigende sagstilgang.

Spørgsmål 510
Mener ministeren, at det er i orden, at personer, der uretmæssigt har fået 
frataget deres sygedagpenge, skal vente over et halvt år på at få klagesagen 
behandlet og deres penge tilbage?

Spørgsmål 511
Mener ministeren, at det er i orden, at personer, der uretmæssigt har fået 
beskåret deres hjælp til at klare dagligdagen med et handicap, i over et halvt år 
skal affinde sig med den manglende hjælp og dertil hørende mistrivsel, mens 
klagesagen bliver behandlet?

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand.
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